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Styremøte 28. november 2024 kl. 16.00–17.15 

Tilstede: Monica	Balto	Anti,	Agnar	Varsi,	Lone	J.	Nilssen,	Erlend	S.	Sætre	og	Synnøve	Solbakk.	

Forfall:	Per	Ove	Måsø	

Saksliste:  

Sak	32/24	 Lotteri	2024	-	trekning		
Sak	33/24	 	 Økonomistatus		
Sak	34/24	 	 Orienteringer	–	siden	sist	og	fremover	
Sak	35/24		 	 Årsmøte	
 
 
Sak 32/24  Lotteri  2024 -  trekning 
	
Følgende	ble	trukket	som	vinnere:		
1.	Skipakke	klassisk/skate	valgfritt	inntil	kr.	7.500,	loddnr.	0904:	Gunn-Tove	Nilssen	
2.	Pulkpakke	Pariserpulk	m/tau,	sele,	pakkpose,	loddnr.	0015:	Solfrid	Iversen.	
3.	Sovepose	Ajungilak	Fiber-10,	loddnr:	0971:	Ole	Bernhard	Fuskevåg.	
4.	Samekniv	Strømeng	7”,	loddnr.	0778:	Roy	H.	Johnsen.		
	
Lone	tar	kontakt	med	Nilssen	og	Fuskevåg.	Eirik	tar	kontakt	med	Iversen	og	Johnsen.	Premiene	må	
hentes	fra	Intersport-Tana	innen	3	måneder.		
	
Lotteri 2025:	Eirik	ønsker	større	lotteri	fra	1.	mars,	og	premier	fra	forskjellige	–	ikke	bare	fra	
Intersport-Tana.		
	
Vedtak:	Vi	fortsetter	med	lotteri	slik	vi	har	gjort	pga.	avtalen	med	Intersport	Tana.	 
 
 
Sak 33/24  Økonomistatus  
Ca.	kr.	125.000	på	brukskonto	og	ca.	kr.	110.000	på	sparekonto.		
	
Oppfølging:		
Monica	følger	opp	og	rapporterer	tilskuddet	fra	Sparebank1	Nord-Norge	til	Dánsun&mokten.		
	
Det	ser	ikke	ut	til	at	våre	aktiviteter	faller	inn	under	tilskuddsordningen	til	SVL.	Dette	følges	opp	av	
vår	SVL-gruppe	i	årsmøtet.		
	
I	neste	klesbestilling	fjernes	logoen	til	Valva-Byggebistand	(ikke	betalt).			
	
Antall	betalende	medlemmer	hittil	i	2024:	306.		
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Sak 34/24  Orienteringer -  s iden sist  og fremover 
Aktiviteter,	representasjon	og	annet:		

• Barfrostløpet 2.	november	med	80	deltakere	J	
• Det	blir	skiløypekjøring	i	lysløypetraseen	nærmere	jul,	og	til	Suhttesádjatjávrrit	senere	ut	på	

vinteren.			
• SVNs treningssamling	i	Ylläs	21.-24.	november.	Deltakere:	Julie	Johansen	Trosten,	Ingvar	

Dervola	Johansen,	Odin	Krokmo	Iversen,	Vidar	Johansen	(trener),	samt	foresatte.		
• Spinning i Sirma	er	i	gang	og	er	to	ganger	i	uka	–	hittil	har	det	vært	fullt	på	alle	sykler,	

romaskina	og	tredemølla.		
• Folkebadet ruller	og	går.	Satser	på	flere	oppfriskingskurs	og	nybegynnerkurs	for	badevakter	

på	nyåret.	
• Sykkel-medlemsmøte	før	jul	om	kommende	sesong	–	sykkelgruppa	innkaller.	
• Sámi maraton	–	fremtidig	endring	av	trasé	med	sikte	på	start	og	mål	i	sentrum	vurderes.		
• Profilering	av	våre	løp	og	særlig	Sámi	maraton	–	f.eks	roll-ups,	flyer.	Monica	tar	kontakt	med	

vår	designer.		
• Kjøpe	sammenleggbare	stoler	og	bord	til	våre	arr.	Legges	inn	i	neste	års	budsjettforslag.		

	
 
Sak 35/24 Årsmøte 
	
Vedtak:	Årsmøtet	fastsettes	til	torsdag	27.	februar	2025	kl.	18.00	i	Sirma.		
	
Følgende	saker	vurderes	fremmet	til	årsmøtet:	Fjerne	fotballbanen	fra	anleggsregisteret	og	
navneendring	og	oppdatere	logo	og	grafisk	profil.		
	
	
	
Neste	styremøte:	torsdag	16.	januar	2025.		
	
 
 


